



Department	Technical Department - Women's National Teams
Position	U15 Girls National Team Head Coach
Reports To	Technical Director

Jordan Football Association (JFA) is seeking a qualified and highly motivated **Football Head coach** to lead the **Jordan U15 Girls National Team**. The Head Coach will be responsible for the planning, delivery, and management of all technical and performance aspects of the national team programme, ensuring alignment with the JFA Technical Strategy, National Playing Philosophy, and long-term player development objectives.

Key Responsibilities

1. Lead all U15 Girls National Team camps, matches, and competition activities.
2. Identify, scout, select, and monitor elite players for national team participation.
3. Implement the JFA Playing Philosophy and National Team Game Model.
4. Plan and deliver training sessions that support player and team development.
5. Prepare the team for regional and international competitions and friendly matches.
6. Monitor player development and provide technical evaluations and recommendations.
7. Prepare squad selections, player assessments, and technical reports.
8. Collaborate with clubs, academies, and JFA programmes to support the player pathway.
9. Lead and coordinate assistant coaches and support staff.
10. Ensure compliance with safeguarding, player welfare, and health and safety policies.
11. Carry out any additional duties assigned by the Technical Director or Technical Department.



Qualifications & Experience

1. AFC "A" License minimum, valid and recognised by the Jordan Football Association.
2. Minimum three (3) years of coaching experience within elite youth football, preferably in girls' or women's football.
3. Experience in talent identification, player development, and competition preparation.
4. Strong understanding of Long-Term Player Development principles and age-appropriate coaching methodologies.
5. Demonstrated ability to plan and deliver structured training programmes within a high-performance environment.
6. Effective communication skills in Arabic; working knowledge of English is desirable.
7. Jordanian nationality.
8. Physically fit and capable of actively leading training sessions and travelling as required.

To apply for the role at the Jordan Football Association, send your CV to Careers@jfa.com.jo remember to include the position name in the email subject line.

Good luck with your application.



الاتحاد الأردني لكرة القدم
Jordan Football Association

الدائرة	الدائرة الفنية - المنتخب النسوية
الوظيفة	مدير فني المنتخب النسوي تحت 15
المدير المباشر	المدير الفني

يعلن الاتحاد الأردني لكرة القدم عن رغبته في تعيين مدرب كرة قدم مؤهل وذو كفاءة عالية لقيادة المنتخب الوطني النسوي تحت 15 عاماً. سيكون المدرب مسؤولاً عن التخطيط والتنفيذ والإشراف على كافة الجوانب الفنية المتعلقة بالمنتخب، بما يتماشى مع استراتيجية الاتحاد الأردني لكرة القدم وفلسفته الفنية وأهداف تطوير الالعاب على المدى الطويل.

المهام والمسؤوليات
1. قيادة جميع معسكرات وأنشطة ومباريات ومشاركات المنتخب الوطني النسوي تحت 15 عاماً. 2. اكتشاف واستقطاب واختيار ومتابعة الالعاب المتميزات للمشاركة في المنتخب الوطني. 3. تطبيق فلسفة الاتحاد الأردني لكرة القدم ونموذج اللعب الخاص بالمنتخبات الوطنية. 4. تخطيط وتنفيذ الوحدات التدريبية بما يدعم تطوير الالعاب وأداء الفريق. 5. إعداد الفريق للمنافسات الإقليمية والدولية والمباريات الودية. 6. متابعة تطور الالعاب وتقديم التقييمات والتوصيات الفنية. 7. إعداد قوائم الالعاب والتقارير الفنية وتقييمات الأداء. 8. التعاون مع الأندية والأكاديميات وبرامج الاتحاد الأردني لكرة القدم لدعم مسار تطوير الالعاب. 9. قيادة وتنسيق عمل المدربين المساعدين وأعضاء الجهاز الفني المساند. 10. ضمان الالتزام بسياسات حماية الطفل وسلامة الالعاب، والصحة والسلامة. 11. تنفيذ أي مهام أخرى يكلف بها المدير الفني أو الدائرة الفنية.

المؤهلات والخبرة

1. حاصل على الرخصة التدريبية الآسيوية "A" كحد أدنى ومعتمدة من الاتحاد الأردني لكرة القدم.
2. خبرة عملية لا تقل عن ثلاث (3) سنوات في تدريب الفئات العمرية أو المنتخبات الوطنية.
3. خبرة في اكتشاف المواهب وتطوير اللاعبين وإعداد الفرق للمنافسات.
4. معرفة متقدمة بمبادئ التطوير طويل المدى للاعبين ومنهجيات التدريب المناسبة للمراحل السنية.
5. القدرة على تخطيط وتنفيذ البرامج التدريبية ضمن بيئة أداء عالية.
6. مهارات تواصل وقيادة وإدارة فعالة.
7. إجادة اللغة العربية، ويُفضل إتقان اللغة الإنجليزية.
8. أن يكون المتقدم من الجنسية الأردنية.
9. أن يتمتع بلياقة بدنية تمكّنه من قيادة الحصص التدريبية والأنشطة الميدانية.

للتقديم على الوظيفة في الاتحاد الأردني لكرة القدم، يرجى إرسال السيرة الذاتية إلى البريد الإلكتروني Careers@jfa.com.jo مع التأكد من ذكر اسم الوظيفة في خانة موضوع الرسالة.

نتمنى لك التوفيق في تقديمك